
 
 

SPRAWOZDANIE NR 1/2023 
PREZYDENTA MIASTA TARNOBRZEGA 

z dnia 30 stycznia 2023 r. 

z działalności Miejskiej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
w Tarnobrzegu 

za rok 2022 

Miejska Komisja Bezpieczeństwa i Porządku (MKBiP) w Tarnobrzegu działa w oparciu 
o przepisy art. 38a ustawy z dnia 5 marca 1998 r. o samorządzie powiatowym i zgodnie z tym aktem prawnym 
została powołana Zarządzeniem nr 138/2019 Prezydenta Miasta Tarnobrzega z dnia 3 kwietnia 2019 r. na 
kadencję 2019-2022. 

W 2022 roku Komisja pracowała w następującym składzie: 

1. Dariusz Bożek – Prezydent Miasta Tarnobrzega – Przewodniczący Komisji; 

2. Marian Zioło – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

3. Andrzej Biernat – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

4. Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu; 

5. Przemysław Rawski – Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich 

i Zarządzania Kryzysowego; 

6. Marian Róg – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Tarnobrzegu; 

7. Tomasz Grazda – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu; 

8. Marcin Orzechowski – przedstawiciel Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu. W pracach 
Komisji z głosem doradczym brał udział Pan Mirosław Chamera – prokurator wskazany przez Prokuratora 
Okręgowego w Tarnobrzegu. W roku 2022 odbyły się dwa posiedzenia Komisji.Wrzesień 2022 r. 

1. Strefa Płatnego Parkowania na terenie Tarnobrzega – podsumowanie funkcjonowania w 2021 
roku, plany rozwojoweInformację bieżącą przedstawił Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej 
w Tarnobrzegu. Wg przedstawionej informacji: a.W bieżącym roku zostanie uruchomiona procedura 
rozszerzenia strefy o miejsca parkingowe przy ul. Sokolej w Tarnobrzegu, na podstawie funkcjonującej 
Uchwały Rady Miasta Tarnobrzega;  b.Kolejne płatne miejsca parkingowe: na ul. 1 Maja, Pl. Grota 
Roweckiego, ul. Piłsudskiego oraz ul. Sienkiewicza zostaną uruchomione po zakończeniu prac budowlanych 
przy pawilonie handlowym na Pl. Grota Roweckiego oraz po przeprowadzeniu prac remontowych na parkingu 
przy ul. Piłsudskiego; c.Komendant poinformował, że pojawiły się głosy, poparte złożonymi pismami oraz 
telefonami od zainteresowanych o konieczności poszerzenia SPP o ul. Targową, Moniuszki i części ul. 
Kościuszki, do tej pory nie objętej SPP. Sprawy te zostaną rozpatrzone w 2023 roku. Wnioski z dyskusji: 
a.Objęcie SPP ulic Sandomierskiej oraz Wyszyńskiego. 
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2. Monitoring miejski – omówienie zagadnienia, plany rozwojowe.Informację bieżącą przedstawił 
Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu. Wg przedstawionej informacji: 

a) W 2023 roku zostaną zamontowane kamery umożliwiające identyfikację nr rejestracyjnych na wszystkich 
drogach wyjazdowych z Tarnobrzega; 

b) W bieżącym roku uruchomione zostały kamery przy Jeziorze Tarnobrzeskim; Wnioski z dyskusji: 
a.Wniosek o montaż kamer przy ul. Piętaka, na skrzyżowaniu, które jest miejscem niebezpiecznym, gdzie 
dochodzi do wypadków i kolizji drogowych. b.Wniosek o umieszczenie kamer przy drodze obwodowej oraz 
na skrzyżowaniu Sikorskiego ze Szpitalną, gdzie dochodzi do wielu zdarzeń komunikacyjnych. 

3. Bezpieczna droga do szkoły – dokonanie oceny warunków bezpieczeństwa na terenie dróg 
w obrębie szkół, mających wpływ na bezpieczeństwo dzieci i młodzieży.Informację przedstawiła 
Magdalena Walkiewicz – z-ca Naczelnika Wydz. TID. Wg przedstawionej informacji: 

a) Prowadzone są działania związane z doświetleniem przejść dla pieszych w bezpośrednim sąsiedztwie szkół 
i placówek oświatowych. 

b) Rozważane jest wprowadzanie wyniesionych przejść dla pieszych w sąsiedztwie szkół, szczególnie na 
terenach osiedli; Wnioski z dyskusji a.Wniosek o ustanowienie oświetlonego przyjścia dla pieszych przy 
cmentarzu przy ul. Warszawskiej na terenie osiedla Wielowieś; b.Wniosek o ograniczenie liczby przejść dla 
pieszych na ul. Piłsudskiego – aktualnie ich ilość przyczynia się do powstawania tzw. korków oraz stwarzają 
zagrożenie dla pieszych; c.Wniosek o zabezpieczenie studzienek studzienki oraz budynku wolnostojącego, 
za Szkołą Podstawową nr 8, którego stan techniczny jest zły, a brak zabezpieczeń może stwarzać zagrożenie 
dla dzieci. 

4. Podsumowanie sezonu wakacyjnego na terenie Tarnobrzega.Informację przedstawili Przemysław 
Smoliński, dyrektor MOSiR w Tarnobrzegu, Daniel Myszka – z-ca Komendanta Miejskiego PSP 
w Tarnobrzegu, Marcin Orzechowski – Naczelnik Wydziału Prewencji KMP w Tarnobrzegu oraz Robert 
Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu. Informacje z wystąpień: a.Po zakończonym sezonie 
nad Jeziorem Tarnobrzeskim nie odnotowano żadnego przypadku utonięcia; b.Przed sezonem przeprowadzono 
ćwiczenia służb ratunkowych mające na celu koordynację działań w przypadkach kryzysowych oraz piknik 
Kręci mnie bezpieczeństwo nad wodą;c.W ramach współpracy pozyskano do zabezpieczenia służb nad 
Jeziorem Tarnobrzeskich funkcjonariuszy Policji oddziałów Prezencji KWP Rzeszów, co przyczyniło się na 
podniesienie bezpieczeństwa osób wypoczywających nad akwenem wodnym w Tarnobrzegu; d.Dzięki 
współpracy służb WOPR-u, KP Tarnobrzeg i SM Tarnobrzeg uruchomione zostały zwiększone służby 
w patrolach wodnych na akwenie Jeziora Tarnobrzeskiego, 

5. Sprawy bieżącePrezydent Dariusz Bożek poinformował zebranych, że ze względów oszczędnościowych 
w porze nocnej, w godzinach 24.00 – 4.00 będzie wyłączana część oświetlenia ulicznego na terenie 
Tarnobrzega. O szczegółach działań poszczególne służby będą informowane na bieżąco.Grudzień 2022 

1. Stan przygotowań do zimowego utrzymania miastaInformację bieżącą przedstawili:Piotr Pawlik -  
Naczelnik Wydziału GKŚ – informacja ogólna nt. nadzoru nad działaniami RDM;Kazimierz Idzik – dyrektor 
ds. technicznych RDM – informacja nt. działań podejmowanych w związku z ostatnimi opadami śniegu. 
Dyrektor poinformował, że do bieżącego odśnieżania wykorzystanych zostało 30 pracowników, którzy 
odśnieżali tereny przy przejściach dla pieszych, parkingi oraz przystanki komunikacji miejskiej. Poinformował 
również, że ostatnie działania – 4-dniowe – wygenerowały koszty w wysokości 95.500,00 zł na co złożyło się: 
zużycie 160 ton soli (73.000 zł), 160 ton piasku (6.500 zł) oraz koszt paliwa (ok. 16.000 zł). W odniesieniu do 
organizacji pracy dyrektor stwierdził, że w przypadku braku opadów w firmie jest przerwa dla pracowników 
w godz. 24.00 – 3.00, natomiast w przypadku opadów praca jest kontynuowana w trybie ciągłym. Wnioski 
z dyskusji: a.Zgłoszono uwagi do prowadzonych działań w związku z odśnieżaniem: quady nie poradziły sobie 
z odśnieżaniem chodników na osiedlu Wielowieś, na ul. Piętaka – brak odśnieżania w kierunku szkoły 
i kościoła, szczególnie chodników, przy wyjazdach na ulicę Warszawską tworzą się pryzmy śniegu co utrudnia 
lub uniemożliwia przejście pieszym, akcja odśnieżania rozpoczęła się zbyt późno, co przyczyniło się do 
powstania tzw. tarki na jezdniach; ciągniki odśnieżające zatoki komunikacji miejskiej odśnieżały w sposób, 
który powodował odcięcie możliwości przejścia z wiaty przystankowej do autobusu – tworzyły się duże 
pryzmy, brak odśnieżania parkingów płatnych – konieczne są tu działania ręczne, gdyż nie ma możliwości 
używania sprzętu mechanicznego,   b.Z uwagi na duże opady śniegu kierujący korzystali z dróg bardziej 
ostrożnie, co przełożyło się tylko na odnotowane dwie kolizje drogowe, 2 zdarzenia parkingowe, 
nie odnotowano żadnych wypadków. 
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2. Działania związane ze wsparciem osób bezdomnych i oczekujących wsparcia w okresie 
zimowym.Informację bieżącą przedstawiła Agata Rybka – MOPR.W dyskusji zabrał głos Robert Kędziora – 
Komendant Straży Miejskiej – Funkcjonariusze SM na bieżąco monitorują miejsca gdzie przebywają osoby 
bezdomne, prowadzone wsparcie polega m.in. na dowożeniu tych osób do noclegowni. Dodatkowo w czwartki 
prowadzone są wspólne działania z pracownikami MOPR kiedy są monitorowane miejsca gromadzenia się 
osób bezdomnych oraz dowożone są gorące posiłki. 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Tarnobrzega w zakresie zadań określonych w ustawach 
dotyczących porządku i bezpieczeństwa publicznego.Informację przedstawił Robert Kędziora – 
Komendant Straży Miejskiej.  

4. Przyjęcie Planu pracy MKBiP na 2023 rok.Propozycję Planu pracy komisji na rok 2023 przedstawił 
Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu. Plan został przyjęty jednogłośnie. 

5. Sprawy bieżące 

1. Prezydent Dariusz Bożek przedstawił procedurę wyboru członków do MKBiP na następną kadencję. 

2. Piotr Pawlik – Naczelnik Wydziału GKŚ, przedstawił informację nt. zaopatrzenia mieszkańców 
w węgiel. Dystrybucją węgla zajmować się będzie  firma Unikat, w cenie 1.850 zł za tonę. Aktualnie 
dystrybuowany węgiel pochodzi z importu z Tanzanii oraz Indonezji i jest przekazywany za pośrednictwem 
PGE Paliwa. Zamówionych zostało 1.300 ton węgla typu orzech, 125 ton ekogroszku. 

3. Marian Róg – PSP – zwrócił uwagę na częste pożary kominów, co związane jest z brakiem 
systematycznego ich czyszczenia. 

4. Marian Zioło – zwrócił uwagę na konieczność, szczególnie przy dużych opadach śniegu, 
przeprowadzania kontroli przez Nadzór budowlany dachów, szczególnie budynków wielkopowierzchniowych. 

   

Przewodniczący MKBiP 
 
 

Dariusz Bożek 
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